           放飞梦想     初三四班郭琦璠  曹梓煜
我们的日常生活是一个梦想，从着陆的那一刻起，我们便已成为梦想。

同样我们在离开这个世界的时候，也同样带着自己的梦而去。

在梦的呼唤中，我们渐渐长大，思想渐渐成熟，学到的知识越来越多，明白的道理越来越多。 我们的梦也越来越有内涵，越来越丰富。
忘不了那一次次翻书山渡题海的白天夜晚；忘不了那一个个欢乐辛酸共存的岁月；更忘不了那一位位耳提面命谆谆教导的可敬恩师……

面对过去的岁月，我们敞开自己心灵的心扉之门，接受阳光的沐浴，倾听时间的叮咛，放飞我们的梦想。

梦想是实现远大抱负的基石；梦想是积蓄力量的开端；梦想是理性认识世界的必要条件；梦想是齐家治国平天下的前提。

为此，尊德，育能，明责，博爱。 

我们将时刻准备着…… 
雄鸡高唱划破了寂静的黎明，惊醒了梦中的少年，点亮了那盏古老不朽的油灯，借着微弱的灯光打理好沉重的行囊，开始踏上新的征程。

东方的旭日冉冉升起，留给故土的是一串依恋的脚印和不舍的情怀。

再见了亲爱的土地，我们有我们的梦想，我们要去面对新的一切。

命运之舵已掌握在自己手中，自己的路由自己走。相信自己，努力奋斗吧，乌云过后必定是晴空。 

做时间的主人，争取每一分每一秒，当拼搏之船启航时，你是否准备好了？

展示你的风采，创造辉煌的明天。

是一只雄鹰，就要翱翔天空，是一棵大树，就要撒下一片光阴，勇敢地去飞，勇敢地去闯，放飞你的梦想，相信你的明天会更灿烂，明天会因你更精彩。

珍惜现在，把握现在。

朋友，放飞梦想吧，让我们相聚于辉煌的那一天。 

Dream   Flying
Our ordinary life is a dream, from the moment of landing, we are the dream.

Equally, when we leave the world, the world will leave with us.

In the calling of the dream,we gradually grew up, our mind gradually became mature,we learn more and more, understand more and more.

Our mind is more and more content, more and more valuable.

We cannot forget the period of time of crossing in the book sea, we always remember the years with sadness and happiness, we can never forget the patient loving teachers.

To face the past years, we open the doors of our souls, bath in sunlight, listen to the warnings of time,fly our dreams.

The dream is the footstone of success, the dream is the beginning of saving the power, the dream is the necessary condition of understanding the world wisely, the dream is the presupposition of working for our country.

For all of these, the respect of morality, the education of wisemen, the responsibility of ourselves, the love of our lives。

We are ready for it！

The cocks crow， it breaks the dawn， wake up the teenagers in dreaming，light up the old light， we pack up the baggage oppressively by the weak light，move on, start a new journey.

The sun rises from the east, we left the footsteps and familiar feelings.

We have handled the rudder of our destiny, we are supposed to go on our onw way.

Believe in yourself, fight for yourself, sunshine is just behind the dark.

 B e the masters of time, fight for every minute every second, when the ship starts to sail, are you ready?

Treasure the time, don’t le it go!

Friends, fly the dreams , lets meet at the glorious day！
